

## Keeta 優惠

## Keeta offer

## 條款及細則:

- 1. 每位Keeta用戶只可換領此優惠一次。用戶須於結賬前於「優惠券」輸入優惠碼換領。優惠碼僅限於活動期內 (由即日起至 2025年7月31日) 領取,先到先得,額滿即止。
- 2. 此優惠只可用於送遞訂單。
- 3. 此優惠可能不適用於個別活動的訂單。
- 4. 此優惠只扣減商品價格,即不包括運費、平台費、貼士。
- 5. 送遞訂單必須消費滿指定金額才可享用此優惠。
- 6. 輸入優惠碼後,用戶會於Keeta 應用程式內獲取優惠券。所有優惠券於啟用後7日 內有效。
- 7. 若限期內未使用優惠券,將不會重新補發,恕不另行通知。
- 8. 優惠券不可增值、轉售、退款、交換或轉讓以取得價值或兌換成現金。
- 9. 消費和優惠的金額以賬單實際支付金額為準。
- 10. 此優惠受地區限制,及受條款與細則所約束。
- **11.** 此優惠由相關服務/產品供應商提供,和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 12. 本公司及Keeta保留隨時修改本優惠之條款及細則以及終止優惠的權利,而不作另 行通知。
- 13. 如有任何爭議,本公司及Keeta保留最終決定權。

## Terms and conditions:

- 1. Each Keeta user can enjoy the offer once. The user is required to enter the promo code in "Vouchers" before check-out. The promo code can only be redeemed from now till 31 July 2025, on a first-come, first-served basis.
- 2. This offer can only be used for delivery orders.
- 3. This offer might be unavailable in some special promotional orders.
- 4. This offer will only deduct the order fee, excluding delivery fee, platform fee and tips.
- 5. The delivery order must have a minimum order fee.
- 6. After entering promo code, the Keeta user will receive voucher(s) within the Keeta's app. All vouchers are valid within 7 days upon redemption.
- 7. No subsequent offer will be re-issued without any notice if the offer is not used within the promotion period.
- 8. The offer cannot be topped up, resold, refunded, bartered or transferred for any value nor exchange for cash.
- 9. The transaction spending and discount applied will be subject to the final amount shown on your bill.





- 10. The offer is subject to geographical restrictions and its terms and conditions.
- 11. The offer is provided by the respective service/product provider. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") assumes no responsibility and/or liability for any services or products related to this offer.
- 12. The Company and Keeta the right to modify or terminate the offer at any time without prior notice.
- 13. In case of any disputes, the Company and Keeta retain final decision rights.